
 
 

 
 
Motionssvar 
 
Styrelsen i Branschorganisationen Svensk Elektronik har sett att det kan finnas ett behov hos 
medlemmar för ett branschanpassat juridiskt erbjudande. Styrelsen har därför under hösten 2016 
jobbat med frågan och utrett möjligheter för en sådan tilläggstjänst. Vi har gått igenom 
erbjudandet från SINF och även träffat representanter från SINF för att närmare diskutera 
frågan, och ser att det skulle kunna vara en bra möjlig väg. Vi har även undersökt andra 
alternativa bra möjligheter. Detta utredningsarbete blev dock nödvändigt att prioritera ned då 
många akuta ärenden krävde all den tillgängliga kapaciteten. Styrelsen har för avsikt att snarast 
möjligt återuppta detta arbete och hoppas kunna komma med ett bra juridikerbjudande under 
hösten till medlemmarna. 
 
Förslag till beslut 
Stämman uppdrar åt styrelsen att återuppta arbetet med juridikerbjudandet så snart tid och 
personresurser tillåter. 
 
 
 
 
 
 


